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Geacht college,  
 
Over ruim een half jaar, op 17 maart 2021, vinden de eerstvolgende Tweede Kamerverkiezingen 
plaats. De voorbereidingen hiervoor zijn in diverse gemeenten al gestart. Verkiezingen zouden een 
feest van de democratie moeten zijn. In verband met de huidige situatie en het voortduren van de 
Corona uitbraak heeft het CDA zorgen rondom de praktische uitvoering en de volksgezondheid. 
Daarbij denken wij ten eerste aan de bewoners en medewerkers van verzorgingshuizen, scholen, het 
station én het Isala ziekenhuis. Maar ook de bemensing van de stemlokalen, het bewaren van 
gepaste afstand binnen de stembureaus, voorkomen van rijvorming, ontsmetting van stemhokjes en 
het gebruik van bijvoorbeeld mondkapjes. Het CDA Zwolle is benieuwd welke voorzieningen vanuit 
specifiek volksgezondheid noodzakelijk zijn en of de uitvoering problemen met zich meebrengt.  
 
Het CDA Zwolle heeft dan ook de volgende vragen: 
 

1. Heeft u een inzicht in de knelpunten/uitdagingen die de aankomende Tweede 
Kamerverkiezingen met zich meebrengen in het geval het coronavirus nog niet (geheel) 
onder controle is? 

2. Bent u of gaat u met directies van verzorgingshuizen, het ziekenhuis en scholen in gesprek 
over de toegankelijkheid van de stemlokalen en de mogelijke consequenties rondom de 
volksgezondheid? 

3. Bestaat de kans dat er andere stemlokalen noodzakelijk zijn als gevolg van het risico op 
verspreiding van Corona? Zijn deze locaties aanwezig? 

4. Verwacht u een tekort aan stembureaus en/of een afwijking ten opzichte van de tot op 
heden gangbare aantal stembureaus? 

5. Worden er extra voorzieningen getroffen voor de leden van het stembureau  
(veelal zijn dit vrijwilligers en /of in de leeftijd van 50+)  

6. Wordt er of is er geïnventariseerd wie van de stembureauleden mogelijk niet mee zullen 
doen als gevolg van Corona?  

7. CDA Zwolle heeft vernomen dat het Kabinet met een spoedwet komt ten behoeve van de 
Tweede Kamerverkiezingen. Bent u hiervan op de hoogte en kunt u aangeven wat de 
gevolgen van deze wet voor Zwolle zijn? 

8. Wilt u de gemeenteraad actief op de hoogte houden van de vorderingen rondom de Tweede 
Kamerverkiezingen? 

 

 
 
 

Namens de fractie van CDA Zwolle, 
 

 
 
 
Arjan Spaans  


